
Beslutningsreferat bestyrelsesmøde torsdag d. 22/4 2025                

 

Deltagere: 

Michael, Morten, Lene, Lis, Lars, Gerald, Kristian, Heidi, Iliana 

 

Punkt 1: Referat til hjemmesiden 

Vi skal fremover komme med et referat fra bestyrelsesmøderne. Referatet bliver et beslutningsreferat 

med information om deltagere, afstemning og beslutninger.  

Beslutningsreferatet udarbejdes ud fra referatet fra mødet. Der nævnes ikke navne eller personsager. 

Referatet lægges på hjemmesiden umiddelbart efter bestyrelsesmødet af bestyrelsesformanden 

Michael.  

 

Punkt 2: Arbejdsopgaver tildeling 

Drøftelse om fordelingen af arbejdsopgaver blandt bestyrelsens medlemmer. Der er to nye 

suppleanter, som har mulighed for at overtage eller dele opgaver. Fordeling af opgaver tages op igen, 

når Heidi og Iliana er mere inde i opgavernes indhold. 

 

Punkt 3: Godkendte forslag fra Generalforsamling 

 

Vejbump;  

De valgte vejbump stemt igennem ved Generalforsamlingen er en smule dyrere end forventet, da de 

skal være bredere. Vi reparerer nogen af de nuværende med rest fra nogle gamle, der er i stykker, men 

der skal så indkøbes 2 mere end forventet. Dette tages fra vedligeholdelseskonto. Derudover købes de 

4, som er fastsat ved Generalforsamlingen. 

 

Forhøjelse af gebyrer;  

Til Generalforsamling stemmes for en højere løn til Lene samt stigning af gebyr ved fravær fra 

pligtarbejde. Muligheden for forhøjelse af andre gebyrer diskuteres. Herunder diskuteres gebyret for 

havevandring og hækkeklipning samt vedligehold af p-pladser skal stige til 800 kr. Ifølge vedtægterne 

skal dette dog stemmes ved Generalforsamling. For nu holdes gebyret derfor på 600 kr. 

 

Punkt 4: Pligtarbejde med nye 

Heidi og Iliana skal sættes ind i opgaven med at varetage pligtarbejde. Hen over foråret og sommeren 

aftales det at de er med når muligt sammen med en fra bestyrelsen, for at komme ind i opgaven. 



Der snakkes om i denne forbindelse at værktøj, maskiner mm skal gennemgås. Gerald finder en til at 

tjekke og ordne værktøj som en del af pligt, så det er klar til brug. 

 

Punkt 5: Standerhejsning køreplan d. 4/5 

 

Punkt 6: Midsommerfest d. 21/6 

 

Punkt 7: Børnehus nyt 

Børnehuset har meldt klar til at fortsætte. Der skal være møde med Børnehuset i næste uge om 

mulighederne for kommende aktiviteter samt tilskud til Børnehusets initiativer. 

 

Punkt 8: Guldkontorets ombygning 

Byggeholdet går i gang med renovering af Guldkontoret. Planen er at lavet et køkken, rummet skal 

bruges som kontor og til møder med bla. Hussalg og Vurdering holdet. 

 

Eventuelt 

Der er en dialog om muligheden for modulvogne kan godkendes i haverne. Dette skal først og 

fremmest ansøges om hos kommunen. 


